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Iako iza njega stoji nekoliko izdanih knjiga i puno više tribina, Bruna Šimlešu najviše ljudi
poznaje zbog njegovog angažmana na centralnoj nam televiziji. Kako je došlo do te
transformacije u njegovu životu, sjeća li se uopće da je ponikao na bjelovarskom tlu i kako mu
općenito teče život, pročitajte u nastavku!

  

Bruno, kako je biti TV zvijezdom? 

  

Uvijek je dobro kad te nasmije prvo pitanje u intervjuu. Nisam ja baš neka zvijezda. Samo radim
ono što volim i drago mi je da je dio onoga što radim sada i ispred kamera.

  

Mlati li te trema kao sve nas, koji nisu s onu stranu ekrana zasjeli u pubertetu? 

  

S tremom sam se obračunao kao student kada sam se užasavao javnih nastupa. Kako ni tada
nisam volio gubiti vrijeme, odlučio sam imati što je više moguće javnih nastupa i tako srediti
beštiju od treme. Prvi usmeni seminari na faksu su bili stravični, a prve promocije knjige i gore
od stravičnih. Od kombinacije mucanja, znojenja i prebrzog pričanja, nikome nije bilo jasno o
čemu taj mali piše. Danas sam bolji jer sam svoj, trudim se biti što bolji u onome što radim,
dajem maksimum koji imam taj dan i ne opterećujem se previše time što će selo reći.

  

Stigneš li pisati knjige, ili te ovo previše iscrpi? 
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Preko ljeta imamo pauzu pa ću se tada pozabaviti pisanjem. Nedostaje mi, ali bit će vremena!

  

Jesi li sanjao da ćeš jednoga dana biti hrvatski Oprah? Oproh? 

  

Ma kakvi. Možda sam mislio da ću biti hrvatski Dr. Phil. Tako su me nazvali u Sloveniji kada
sam predstavljao svoje knjige pa mi se to činilo izglednijim. Doduše, naslovi su glasili hrvaški dr
Phil…, mora se priznati, zvuči fora.

  

Ima li te ovih dana u Bjelovaru, što najviše pamtiš iz djetinjstva? 

  

Rijetko svraćam. Zadnji put sam bio na promociji svoje Ljubavologije u knjižnici. Inače, nažalost,
na sprovodima i često 1. 11.

  

Hoćeš li se vratiti jednoga dana? 

  

Teško. Proveo sam prve tri godine u Bjelovaru, dio rodbine i dalje živi u Bjelovaru, ali ne vidim
se tamo.

  

Gdje najviše voliš provoditi vrijeme kad se vratiš u rodni kraj?

  

Osim što posjetim obitelj u Osječkoj, volim svratiti do onog glavnog trga jer smo se tamo uvijek
šetali i žicali starog da nam kupi sličice.

  

Kako se nosiš s popularnošću? 

  

U dućanu ili na ulici se neki ljudi smješkaju kad me vide i to je otprilike to što se tiče
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popularnosti. Baš se ništa značajno nije promijenilo. Evo, upravo sam sada iznio smeće, batler
je danas slobodan!

  

Koje si najluđe pitanje doživio dok si držao predavanja? 

  

Jedna djevojka je htjela da joj vratim dečka. Rekao sam da ga nisam ni uzeo!

  

Zbog čega znate prekidati snimanje?

  

Obično zbog mene kada nešto krivo izgovorim, ali nije prečesto. Osim toga, životinje i klinci
uvijek imaju taj faktor x. Jednom sam skočio iz stolice jer se jedan klinac malo zanio, došao do
ruba pozornice i izgledalo je da namjerava malo poletjeti… Gosti se najčešće osjećaju ugodno i
daju najbolje od sebe pa rijetko prekidamo zbog njih.

  

Hoćemo li te još dugo gledati u ulozi voditelja? 

  

Nadam se da hoćete! Kritike su dosta pozitivne, velika ekipa radi naporno na emisiji, glavna
urednica Nataša Kraljević Kolbas kvalitetno vodi veselo, mahom žensko, društvo i radimo dobre
emisije.

  

Slobodno pozdravi nekoga iz Bjelovara i okolice i puno hvala za intervju!

  

Moram pozdraviti svoje Raguže, sićušne i one nešto veće, a ako znate moju ujnu i ujaka koji
koketiraju s dva metra, ima i tih velikih. Moje kumove Kucane koji su me šopali trešnjama iz
svog vrta i naučili psovati te tetu Miru Navojec u čijem sam se boravku igrao onim sićušnim
vojnicima. Ona će za mene uvijek biti teta Navojec.

  

Na kraju kako je Bjelovar broj jedan po rastavama, što poručiti Bjelovarčanima i
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građanima županije.

  

Treba opreznije ulaziti u brak i dobro upoznati i sebe i partnera prije toga. Čini mi se da je
mnogima cilj biti u braku, a ne biti u braku s pravom osobom pa se previše žure ući u brak, a
realno, neki se i previše žure izaći. Prije razvoda, treba pokušati sve što možemo da popravimo
brak, a ako ne ide, onda ne ide. Smatram da je humanije i zbog djece i zbog sebe potražiti neko
drugo rješenje!
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